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Emlékeztető 

 

Az Építőmérnöki Kar Hallgatói Képviselet2019. április 15.-én (hétfőn) tartott üléséről 

Az ülés kezdete:18:05 

Az ülés vége:0:27 

 

Jelen voltak:  

Szavazati jogú tagok: Botka Erik, Csete Balázs, Kindling Attila, Kovács Klementina, Oltvári Sándor, 
Pásztor Nikolett, Puskely Gergő, S. Nagy Roland Levente, Szenes Patrik, Szűcs Ákos, Tóth Ádám 

Kimentését kérte: - 

Hiányzott: - 

Késett: Molnár Zsanett 

Tanácskozási jogú tagok: - 

Vendég: Barna Hajnalka, Hadarics Réka, Jakab Anna, Molnár Krisztina, Kolop Márton, Krasznai 
Tamás, Kúti István, Lamm Lilla, Marosvölgyi Martin, Munkácsi Soma, Pulay Anna, Smudla Eszter, 
Szabó Krisztina, Szilágyi Krisztina, Szolnoki Roxána, Turák Bence, Zat’ko Zsófia 

Puskely Gergő kérte, hogy az ÉMK HK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e 

aktívhallgatói jogviszonnyal a BME Építőmérnöki Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói jogviszonnyal a BME 

Építőmérnöki Karán. 

1. Rendezvényszervező Bizottság meghallgatása 

Molnár Krisztina megérkezett. 

Molnár Zsanett megérkezett. 

1.1. Molnár Krisztina elmondta, hogy mik a tervei a Rendezvényszervező Bizottságban (RB) a 

jövőben. 

Molnár Krisztina távozott. 

A Képviselet egyhangúan 12 igen – 0 nem – 0 tartózkodom szavazattal támogatta Molnár Krisztina RB-

be való jelentkezését, továbbá jóváhagyta, hogy jelen maradjon az RB-s pályázók meghallgatásán. 

1.2. Puskely Gergő jelezte a Képviselet számára, hogy érdemes lenne Molnár Krisztina RB-s 

jelentkezéséről közvetlenül a meghallgatása után szavazni és engedélyezni számára, hogy 

részt vegyen az RB-s pályázók meghallgatásán. A Képviselet egyhangúan támogatta a 

felvetést. 

 

Molnár Krisztina és Szilágyi Krisztina megérkezett. 

Szilágyi Krisztina elmondta jövőbeli terveit az RB-vel kapcsolatosan. 

Szilágyi Krisztina távozott. 
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Zat’ko Zsófia megérkezett. 

1.1. Zat’ko Zsófia ismertette elképzeléseit az RB jövőjével kapcsolatban. 

Zat’ko Zsófia távozott. 

Jakab Anna megérkezett. 

1.2. Jakab Anna elmondta, hogy mivel szeretne foglalkozni az RB-n belül. 

Jakab Anna távozott. 

Kuti István megérkezett. 

1.3. Kuti István elmondta, hogy mik a tervei az RB-t illetően. 

Kuti István távozott. 

Barna Hajnalka megérkezett. 

1.4. Barna Hajnalka elmondta elképzeléseit az RB jövőjével kapcsolatban. 

Barna Hajnalka távozott. 

Krasznai Tamás megérkezett. 

1.5. Krasznai Tamás elmondta hogyan képzeli el a jövőjét az RB-ben. 

Krasznai Tamás távozott. 

1.6. Szenes Patrik elmondta, hogy mivel szeretne foglalkozni az RB-ben. 

Marosvölgyi Martin megérkezett. 

1.7. Marosvölgyi Martin ismertette programtervét a RB-vel kapcsolatban. 

Marosvölgyi Martin távozott. 

Kolop Márton megérkezett. 

1.8. Kolop Márton elmondta az RB-vel kapcsolatos motivációit. 

Kolop Márton távozott. 

Lamm Lilla megérkezett. 

1.9. Lamm Lilla ismertette jövőbeli terveit az RB-ben. 

Lamm Lilla távozott. 

Munkácsi Soma megérkezett. 

1.10. Munkácsi Soma elmondta, hogy mivel szeretne foglalkozni az RB-ben. 

Munkácsi Soma távozott. 

Pulay Anna megérkezett. 

1.11. Pulay Anna ismertette RB-s motivációit. 

Pulay Anna távozott. 

Turák Bence megérkezett. 

1.12. Turák Bence elmondta mit szeretne csinálni az RB-ben. 

Turák Bence távozott. 
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Szabó Krisztina megérkezett. 

1.13. Szabó Krisztina ismertette programtervét a RB jövőjével kapcsolatosan. 

Szabó Krisztina távozott. 

Hadarics Réka megérkezett. 

1.14. Hadarics Réka elmondta az RB-ben való jövőjével kapcsolatos elképzeléseit. 

Hadarics Réka távozott. 

1.15. Kóródi Eszter és Modori Márton nem voltak jelen a személyes bemutatkozáson. 

Molnár Krisztina, Pásztor Nikolett és Szenes Patrik távozott. 

Hadarics Réka megérkezett. 

Molnár Krisztina, Pásztor Nikolett, és Szenes Patrik megérkezett. 

Smudla Eszter, Szolnoki Roxána megérkezett. 

Lányi György megérkezett. 

2. Előterjesztések 

2.1. S. Nagy Roland Levente bemutatta a Képviselet számára a Kari BME (KBME) ösztöndíj 

2018/19. tavaszi pályázat előterjesztését. A Képviselet 12 igen – 0 nem – 0 tartózkodom 

szavazattal jóváhagyta a KBME ösztöndíj 1 pontra jutó összegét, a minimum ponthatárát, 

továbbá a minimum ponthoz tartozó összeget. 

2.2. S. Nagy Roland Levente bemutatta a Képviselet számára a Sportösztöndíj 2018/19. tavaszi 

pályázatát. A Képviselet egyhangúan támogatta a pályázatban foglalt 1 pontra jutó összeg 

értékét, a minimum ponthatárát és a minimum pontszámhoz tartozó összeget. 

2.3. S. Nagy Roland Levente bemutatta a Képviselet számára a Közösségi Ösztöndíj 2018/19. 

tavaszi pályázatát. A Közösségi Ösztöndíj pályázathoz tartozó 1 pontra jutó összeget, a 

minimum ponthatárt és a minimum ponthatárhoz tartozó összeget a Képviselet 12 igen – 0 nem 

– 0 tartózkodom szavazattal támogatta. 

2.4. Tóth Ádám előterjesztette a szociális bírálók részére járó Külső Közösségi Ösztöndíjat, amelyet 

a bírálói vizsga letételéért kapnak. A Képviselet 11 igen – 1 nem – 0 tartózkodom szavazattal 

támogatta az előterjesztést. 

2.5. Puskely Gergő előterjesztette a Képviselet márciusi jutalmazásának értékelését és az egy pontra 

járó összeget. A Képviselet egyhangúan támogatta az előterjesztést. 

3. Karima beszámoló 

3.1. Szolnoki Roxána elmondta, hogy ismertette a Főnix programot és annak jutalmazását a 

Kibővített Kollégiumi Bizottság (KKB) április 7-ei ülésén. Szolnoki Roxána elmondta, hogy a 

Vásárhelyi Pál Kollégium (VPK) öntevékeny köreinek beleegyezésével a Főnix program 

jutalmazása kollégiumi szobaosztásnál felhasználható közösségi pont lesz, de ezek a pontok a 

kollégiumi felvételi eljárás során nem jelentenek előnyt. 
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HadaricsRéka és Smudla Eszter távozott 

4. Vásárhelyi Napok főszervezői beszámoló 

4.1. Lányi György érdeklődött Botka Erik felé a Vásárhelyi Napok (VN) sportnapjának 

helyszíneivel kapcsolatban. Botka Erik elmondta, hogy egyeztetett Hellner Szelinával a 

kérdést illetőn és eszerint a használni kívánt füves területek használatáért nincs térítési díj. Botka 

Erik elmondta, hogy további egyeztetésekre fog sor kerülni Németh Kingával a sportpályákat 

illetően. 

4.2. Lányi György érdeklődött az RB szponzori megkereséseivel kapcsolatban. Molnár Zsanett 

elmondta, hogy már érkeztek szponzorok, de szerződés még nem született, továbbá elmondta, 

hogy a szponzori megkeresések határideje április 16-a. 

4.3. Lányi György érdeklődött, hogy a VN városi vetélkedőjének útvonala bejelentésre került-e. 

Molnár Zsanett elmondta, hogy a bejelentésért Kóródi Eszter a felelős, de a bejelentés 

megtörtént. 

4.4. Lányi György beszámolt, hogy a VN-t a kész molinók kiállításával, szórólapok osztásával, 

illetve videók megosztásával fogják reklámozni. 

4.5. Puskely Gergő érdeklődött a jegyeladások számairól. Lányi György elmondta, hogy az 

eddigiek során 13 db jegy kelt el. 

4.6. Lányi György tájékoztatta a Képviseletet, hogy a karszalagok tervét elküldték Orbán 

Balázsnak. 

4.7. Kovács Klementina jelezte, hogy még nem kapott eszközlistát a VN-re szükséges eszközökről. 

Lányi György elmondta, hogy Pulay Anna el fogja küldeni az említett eszközlistát. 

4.8. Lányi György beszámolt, hogy a Tanszékekről beérkezett a lista a Tanszéki főzéshez szükséges 

eszközökről. 

4.9. Kovács Klementina jelezte a Képviselet felé, hogy frissíteni kell a VN-re szóló tiszteletjegyes 

személyek listáját. Lányi György elmondta, hogy intézkedik a kérdést illetően. 

4.10. Lányi György beszámolt, hogy az Orbán Balázstól rendelt bort szükséges lenne elhozni és 

elraktározni. 

4.11. Kovács Klementina jelezte a Képviselet felé, hogy a VN-re meghívottaknak ki kell küldeni a 

meghívót. Puskely Gergő jelezte Lányi György felé, hogy a meghívók kinyomtatására 

lehetőséget biztosít a Képviselet a HK irodában. 

4.12. Kovács Klementina elmondta, hogy a VN tanszéki főzésére el kell kérni a főzőzsámolyokat. 

Lányi György elmondta, hogy Négyesi Klaudia intézkedik a főzőzsámolyok ügyében. 

4.13. Lányi György jelezte a Képviselet felé, hogy a VN-es szobor koszorúzáshoz  egy koszorút 

elegendő lenne vásárolni. 

4.14. Lány György elmondta, hogy a VN jövőbeli vándorkupáját a héten meg kell rendelni. Kovács 

Klementina elmondta, hogy a kupa ára a Sportnormatívából lesz megtérítve, továbbá felkérte 

Lányi Györgyöt, hogy egyeztessen még Szili Ákossal a kupát illetően. 

Lányi György, és Szolnoki Roxána távozott. 

Szabó Krisztina megérkezett. 
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5. Gólyatábor főszervezői beszámoló 

5.1. Szabó Krisztina bemutatta a Képviselet számára a Gólyatábor (GT) szervezőinek listáját. 

Szabó Krisztina elmondta, hogy a szervezői napon bemutatott videós referenciaanyagok 

megtekintése után úgy döntöttek, hogy elegendő lesz 2 videós GT-re. 

Szabó Krisztina távozott. 

6. Elnöki beszámoló 

6.1. Puskely Gergő felhívta a Képviselet figyelmét a Május 10-12. között tartandó HÖOK 30. 

évfordulója alkalmából tartandó programsorozatra. Puskely Gergő, Szenes Patrik, Kovács 

Klementina és Molnár Zsanett éltek a lehetőséggel. 

6.2. Puskely Gergő elmondta, hogy a Zintern Diákszövetségnek lesz csütörtökön egy összejövetele. 

Nem jelentkezett a Képviseletből senki Puskely Gergő mellé. 

6.3. Puskely Gergő elmondta, hogy a Képviselet soron következő ülésén szavazni kell a Vásárhelyi 

plakett kitüntetésekről. 

6.4. Puskely Gergő beszámolt, hogy érkezett egy utólagos jelölés a Hallgatókért Díjra és felvetette 

ennek elfogadásának lehetőségét. A Képviselet meglátása szerint nem lehetséges határidőn kívüli 

jelölés elfogadása. 

6.5. Puskely Gergő felvetette, hogy a jelenlegi kollégiumi házirend frissítésre szorulna, ugyanis a 

mostani 2013. óta van hatályban. 

6.6. Puskely Gergő elmondta, hogy e-mailben érdeklődni fog Orbán Balázs féle a borrendeléssel 

kapcsolatosan. 

6.7. Puskely Gergő érdeklődött a Képviselet felé, hogy a Húsvéthétfő miatt elmaradó HK ülés 

időpontja április 23. 18:10-kor megfelelő lenne-e. Pásztor Nikolett elmondta, hogy doodle-t 

készít az ülés időpontjáról. 

6.8. Puskely Gergő elmondta, hogy  

6.9. Puskely Gergő érdeklődött az Alumni időpontját illetően. Szűcs Ákos elmondta, hogy az 

eredetileg tervezett május 31-e nem feltétlenül megfelelő egyéb, több embert érintő 

elfoglaltságok miatt, ezért új doodle lesz kiírva először a jelenlegi Képviselet tagjainak, majd az 

Alumni tagjainak is. 

6.10. Puskely Gergő beszámolt, hogy a HK facebook oldalára a chatbot számára általános 

kérdéseket kellene összeírni. Pásztor Nikolett jelentkezett a feladatra. 

6.11. Puskely Gergő elmondta, hogy május 15-én Tanszékvezető választás lesz és a Képviselet 

számára lehetőség van a jelölt meghallgatására. A Képviselet támogatta a jelölt meghallgatásának 

lehetőségét. 

6.12. Puskely Gergő kérvényezte az irodarend kibővítését a tárgyaló rendjével, Tóth Ádám elvállalta 

a feladatot. 

6.13. Puskely Gergő beszámolt, hogy május 22-én Jubilleumi Diplomaosztó lesz és a Képviseletnek 

részt kellene vállalnia annak előkészületeiben, illetve utómunkálataiban. 

6.14. Puskely Gergő tájékoztatta a Képviseletet, hogy egyeztetett Dr. Dunai László dékán úrral a 

Hallgatókért Díj oktatói részéről. 
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6.15. Puskely Gergő elmondta, hogy az áprilisi beugró a HÖK-nek az új Szervezeti és Működési 

Szabályzatából (SZMSZ) lesz összeállítva. 

6.16. Puskely Gergő jelezte a Képviselet felé, hogy Szenes Patrikkal egyeztetni fognak az Egyetemi 

Hallgatói Képviselettel (EHK) utánpótlásának kérdésben. 

6.17. Puskely Gergő elmondta, hogy a Slack nevezetű program oktatása a következő ülésen fog 

megtörténni. 

6.18. Puskely Gergő elmondta, hogy szükségesnek tartaná, ha a Képviselet a Trello nevezetű 

alkalmazást is megismerné. 

7. Alelnöki beszámoló 

7.1. Pásztor Nikolett elmondta, hogy elkészítette a HK-s ruharendelős táblázatot. 

7.2. Pásztor Nikolett elmondta, hogy egyeztetett Szabó Krisztinával a Köri Vacsora részleteiről, 

illetve az RB-s Trónok harca vetítésről. 

7.3. Pásztor Nikolett tájékoztatta a Képviseletet, hogy Puskely Gergővel és Tóth Ádámmal 

közösen elkészítették a Képviselet márciusi beszámolójának értékelését. 

7.4. Pásztor Nikolett elmondta. hogy megjelent Puskely Gergővel és Tóth Ádámmal a Dékáni 

Hivatalban, továbbá közösen egyeztettek Dr. Dunai László dékán úrral az új Képviselet 

jövőbeli elképzelésivel kapcsolatosan. 

7.5. Pásztor Nikolett beszámolt, hogy doodle-t készített a személyes egyeztetésekről, illetve 

egyeztetett Puskely Gergővel és Tóth Ádámmal ezeknek az időpontjairól. 

7.6. Pásztor Nikolett elmondta, hogy a beszámolók közös vezetéséhez szükséges dokumentációval 

foglalkozott. 

7.7. Tóth Ádám beszámolt, hogy megjelent a Dékáni Hivatalban Puskely Gergővel, és Pásztor 

Nikolettel, illetve egyeztettek Dr. Dunai László dékán úrral az új Képviselet jövőbeli terveiről. 

7.8. Tóth Ádám tájékoztatta a Képviseletet, hogy Puskely Gergővel és Pásztor Nikolettel 

elkészítették a Képviselet márciusi beszámolóinak értékelését. 

7.9. Tóth Ádám elmondta, hogy Pásztor Nikolettel egyeztetett a személyes egyeztetések 

dátumairól. 

8. Egyetemi Hallgatói Képviselet beszámoló 

8.1. Kovács Klementina beszámolt az Egyetemi Hallgatói Képviselet 2019. április 11-ei ülésén 

elhangzottakról. Az ülések emlékeztetője elérhető az EHK honlapján 

(http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok). 

9. Gazdasági referensi beszámoló 

9.1. Kovács Klementina elmondta, hogy a bmejegy.hu-n található VN csapatjegyek kiegészítésével 

foglalkozott, amelyet elküldött Cseh Attilának, továbbá folyamatosan nyomon követte a VN 

jegyeladásokat. 

9.2. Kovács Klementina beszámolt, hogy elkészítette az alakuló hétvége költségvetésének 

elszámolását és elszámolt Orbán Balázzsal. 

9.3. Kovács Klementina elmondta, hogy a Műegyetemi Hallgatói Szolgáltató (MŰHASZ) zárásának 

átnézésével foglalkozott. Kovács Klementina beszámolt, hogy egyeztetett Szabó Krisztinával a 

támogatókról. 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok
http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok
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9.4. Kovács Klementina tájékoztatta a Képviseletet, hogy a Tízpezsgős vetélkedőről egyeztetett 

Pulay Annával és Orbán Balázzsal. 

9.5. Kovács Klementina beszámolt, hogy egyeztetett Szili Ákossal a 2018. évi beszámolók 

pontosításáról. 

9.6. Kovács Klementina elmondta, hogy nyomdába küldte az RB-s plakátokat, illetve tájékoztatta 

Kóródi Esztert azok elkészültéről. 

9.7. Kovács Klementina elmondta, hogy Körözsi Barnabással egyeztetett. 

10. Oktatási referensi beszámoló 

10.1. Szűcs Ákos elmondta, hogy aktuális hírek és kérvények összeállításával foglalkozott, melyeket 

felküldött közös levelezőlistára. 

10.2. Szűcs Ákos beszámolt, hogy oktatási GYIK elkészítésével tevékenykedett, melyeket felküldött 

közös levelezőlistára. 

10.3. Szűcs Ákos tájékoztatta a Képviseletet, hogy a csapatmeghajtó oktatási részének frissítésével és 

átalakításával foglalkozott. 

10.4. Szűcs Ákos elmondta, hogy szétosztotta az Oktatási Bizottság tagjai között Tanszékenként a 

felelősöket, továbbá programtervet készített a bizottság tagjai számára a Tanszékekkel való 

teendőket illetően. Szűcs Ákos elmondta még, hogy aktualizálta a Tanszéki összekötők 

plakátjait, illetve a megbízó leveleiket. 

11. Szociális referensi beszámoló 

11.1. Tóth Ádám elmondta, hogy elkészítette a szociális bírálók Külső Közösségi Ösztöndíjas 

jutalmazását. 

11.2. Tóth Ádám beszámolt, hogy a Külső Szociális Bizottság (KSZB) projektjéről egyeztetett Csábi 

Eszterrel. 

11.3. Tóth Ádám tájékoztatta a Képviseletet, hogy Boldizsár Nórával egyeztetett a Térítési és 

Juttatási Szabályzat (TJSZ) 3. számú mellékletéről. 

12. Kollégiumi referensi beszámoló 

12.1. Molnár Zsanett elmondta, hogy az utólagosan jelentkező hallgatók szobába sorolásával 

foglalkozott. 

12.2. Molnár Zsanett elmondta, hogy teremfoglalásokkal foglalkozott. 

12.3. Molnár Zsanett elmondta, hogy egyeztetett a Kollégiumok Igazgatósággal a kollégiumi 

férőhelyek ütközéseiről. 

12.4. Molnár Zsanett elmondta, hogy frissítette a FIR felhasználók listáját. 

13. Rendezvényszervező Bizottság referensi beszámoló 

13.1. Molnár Zsanett elmondta, hogy egyeztetett Molnár Krisztinával. 

13.2. Molnár Zsanett beszámolt, hogy céges megkeresésekkel foglalkozott a VN-t illetően. 

13.3. Molnár Zsanett elmondta, hogy egyeztetett a Zielinski Szilárd Építőmérnöki 

Szakkollégiummal. 

14. Ösztöndíj referensi beszámoló 



 

 Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem 
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Építőmérnöki Kar Telefon: 463-1508 

Hallgatói Képviselet emkhk.bme.hu 

14.1. S. Nagy Roland Levente elmondta, hogy április 17-én ülésezni fog az Ösztöndíj Bizottság. 

15. Felelősi köri beszámoló 

15.1. Botka Erik elmondta, hogy a HK fotózására doodle-t fog felküldeni levelezőlistára a szerdai 

napról, óránkénti lebontásban. 

15.2. Csete Balázs megkérte Szenes Patrikot, hogy egyeztessen a VPK öntevékeny köreivel és 

azoknak a bemutatkozó szövegeiről.  

15.3. Molnár Zsanett felkérte Csete Balázst, hogy frissítse az emkhk.bme.hu weboldalon található 

tartalmakat. 

15.4. Szűcs Ákos beszámolt, hogy az április 5-7. hétvégén csapatépítő paintballozáson vett részt a 

Mentorgárda. 

15.5. Szűcs Ákos elmondta, hogy a 2019. tavaszi félév során még 2 esemény várható a Mentorgárda 

szervezésében. 

16. Egyebek 

16.1. Szűcs Ákos elmondta, hogy megjelent Bokta Erikkel a Képítő Fotókör gyűlésén és bemutatta 

Botka Eriket, mint a jövőbeli Képítő Fotókör felelősét és megköszönte az eddigi közös 

munkát. 

16.2. Kovács Klementina beszámolt, hogy május 9-én lesz a Tisztítsuk meg a Dunapartot esemény, 

amelyen célszerű lenne a Képviselet közös részvétele. 

16.3. S. Nagy Roland Levente megkérte Kovács Klementinát, hogy segítsen Csete Balázsnak a 

Képviselet honlapjának szerkesztésében. 

16.4. Puskely Gergő tájékoztatta a Képviseletet, hogy hétfőnként 17:00 – 18:00-ig elnöki 

fogadóórákat szeretne tartani. 

 

Budapest, 2019. április 15. 

Következő ülés: 2019. április 22. 18:30 

 

 

Oltvári Sándor Puskely Gergő 
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